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4.  Algemene leden-/jaarvergadering 2022  
(Opgemaakt door Jenny Mulders – secretaris a.i. SB-Riel)  
 

Aantal aanwezige leden 39 en 4 bestuursleden en 3 kandidaat bestuursleden -  totaal 
46 SB-Riel leden; van KBO-Goirle aanwezig voorzitter   
 
De voorzitter (Frans van Dongen) opent de vergadering; iedereen van harte welkom; 
speciaal welkom aan leden die voor de eerste keer aanwezig zijn en de voorzitter van 
KBO-Goirle. We kregen van 8 leden bericht van verhindering.  
Frans vraagt of iedereen de presentielijst heeft ingevuld en deelt de huishoudelijke 
mededelingen mee. Na afloop van de vergadering is de lezing van Fysiotherapie de 
Rooy. 
Frans noemde de namen van 9 leden die afgelopen periode zijn overleden en vroeg de 
aanwezigen – indien mogelijk - te gaan staan om hen te herdenken. 
  
Wij zijn blij dat wij na twee jaar beperkingen vanwege corona weer een fysieke 
algemene leden-/jaarvergadering kunnen organiseren. De twee voorgaande jaren 
gingen voorstellen en besluiten via de nieuwsbrief; wij zijn de leden zeer dankbaar dat 
zij altijd positief hebben gereageerd, waardoor alles “op rolletjes” liep. 
Het is dit jaar ook een bijzondere vergadering, want er is een grote bestuurswisseling; 
drie bestuursleden treden af en wij stellen drie nieuwe bestuursleden voor. 
Frans licht de stand van zaken toe over het CPO-project (Collectief Particulier 
Opdrachtgeverschap) voor starters en senioren. Het zogenaamde Koploper-traject van 
de gemeente, heeft o.a. te maken met de Onafhankelijke Cliëntondersteuners (CO). 
KBO-Brabant maakt zich - samen met andere seniorenverenigingen – hard voor een 
sterk pensioenstelsel. Samen met Dorps Collectief Riel (DCR) willen we van de 
Pleinzaal in de Leybron een huiskamer te maken, waarbij iedereen in de ochtenduren 
kan binnen lopen voor een kopje koffie/thee, een praatje of de krant lezen.  
Voor de nieuwe activiteit wandelvoetbal – in samenwerking met Voetval Vereniging Riel 
– roept Frans iedereen die interesse heeft een keer naar het voetbalveld om zich te 
oriënteren en/of deel te nemen. 
Tot slot doet Frans een beroep op alle aanwezigen om mensen – vooral zestig plussers 
– te mobiliseren lid te worden, zodat wij een grotere vereniging worden. 
 
De agenda voor vandaag werd zonder op-/aanmerkingen, toevoegingen goedgekeurd. 
Voor de terugblik op 2021, inclusief 60 jarig jubileum, jaarverslag en bestuursactiviteiten 
verwijzen wij naar het jaaroverzicht.  
 
De voorzitter verwelkomt onze nieuwe vrijwilligers en stelt hen voor; drie vrijwilligers zijn 
definitief gestopt en kregen als dank voor hun werkzaamheden de afgelopen jaren een 
VVV-bon overhandigd. 
Ook voor de punten overzicht activiteiten Werkgroepen en Kunstkring, terugkerende 
activiteiten en algemene ondersteuning door VOA’s, Cliëntondersteuners, belasting 
invulhulpen en boekenkast/bibliotheek verwijzen we naar het jaaroverzicht.  
Waarschijnlijk hebben we medio 2022 een nieuwe coördinator voor fietsen.  
Sinds eind 2021 heeft SB-Riel twee gecertificeerde VOA’s -  Engelien van de Pas en 
Joop van Iperen, ook zij stellen zich even voor.  
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Voor het financieel verslag 2021 geeft Frans het woord aan René Mathijssen. René 
heeft deze zaken waargenomen na het uitvallen begin 2022 van penningmeester 
Carool Kennes. Dank zij de zorgvuldige werkwijze en goede inzet van Carool hebben 
wij over 2021 een klein positief saldo. De afwijkende cijfers ten opzichte van 
voorgaande jaren bij de Kerstbijeenkomst werden door René toegelicht, alsmede die 
post overige sportieve uitgaven. 
 
De kascontrolecommissie – mevrouw Agnes Funk-Hoedemaker en de heer Ton van 
Gulik - hebben de financiële gegevens gecontroleerd en komen tot de slotconclusie dat 
de penningmeester (Carool Kennes) de administratie op een correcte wijze heeft 
uitgevoerd, waarna de vergadering de penningmeester dechargeert en dankt voor de 
inzet. 
 
Mevrouw Agnes Funk-Hoedemaker is 2 jaar lid geweest en treedt af; Agnes bedankt 
voor je inzet. Als nieuw lid meldt zich de heer Piet van Kasteren – hij voert volgend jaar 
samen met de heer Ton van Gulik de kascontrole uit. 
   
Daarna licht René de begroting voor 2023 toe, die gelukkig ook met een klein positief 
resultaat wordt afgesloten. Gezien de financiële positie van de vereniging heeft het 
bestuur besloten de contributie per 01.01.2023 ongewijzigd te laten op € 25,- per 
persoon per jaar. 
Zowel de begroting als het voorstel de contributie ongewijzigd te laten voor 2023 wordt 
door de leden goedgekeurd, dus is bij deze vastgesteld. 
 
Zoals bij het begin van de vergadering al aangegeven treden drie bestuursleden af. 
Voorzitter Frans van Dongen, penningmeester Carool Kennes en secretaris Jenny 
Mulders.  
Wij hebben drie nieuwe bestuursleden gevonden, die zichzelf kort even voorstellen. 
Het bestuur draagt René Mathijssen voor als voorzitter; Kees van Gestel als 
penningmeester en Diana Cotteleer als vicevoorzitter.  
Omdat er geen tegenkandidaten zijn stelt voorzitter Frans van Dongen voor de drie 
kandidaten per acclamatie te benoemen. De aanwezige leden konden zich hiermee 
verenigen en verwelkomden de nieuwe bestuursleden met een luid applaus; dus zijn 
René, Kees en Diana formeel benoemd – dame en heren proficiat!!. 
 
Hierna draagt Frans van Dongen formeel de voorzitters hamer over aan René 
Mathijssen en staat zijn plaats achter de bestuurstafel af aan René. 
René meldt de aanwezigen nog dat we een kandidaat secretaris hebben, waarmee we 
in een vergevorderd stadium zijn; betrokkene is echter pas vanaf eind van de zomer 
beschikbaar. Huidige secretaris – Jenny Mulders – heeft toegezegd tot die tijd (ad 
interim) de honneurs waar te nemen wat door het bestuur zeer op prijs wordt gesteld. 
René vraagt de aanwezigen of zij zich erin kunnen vinden dat als de gesprekken zijn 
afgerond, het bestuur de aankomend secretaris via de nieuwsbrief voorstelt. Als hier 
geen reactie tegen komt is de kandidaat secretaris benoemd en neemt hij de 
secretariaatstaken over; de formele benoeming vindt plaats in de ALV van 2023 
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René bedankt Frans – Carool en Jenny voor hun inzet en werkzaamheden de 
afgelopen jaren. Het gaat te ver om een totaal overzicht te geven van alle activiteiten, 
maar de naamswijziging van KBO afdeling Riel naar Senioren Belangen Riel (SB-Riel) 
mag hierbij niet onvermeld worden. Als dank voor de inzet heeft René voor de 
vertrekkende bestuursleden een bloemetje. 
 
Frans bedankt de voorzitter en de leden voor het gestelde vertrouwen de afgelopen 
jaren en wenst het nieuwe bestuur heel veel succes. Jenny sluit zich bij deze woorden 
aan en geeft aan dat alles een prestatie is van het gehele bestuur. 
 
Bij de rondvraag vraagt de voorzitter van KBO-Goirle het woord. Ook hij bedankt Frans 
en Jenny voor de prettige samenwerking en inzet en heeft voor beiden als dank een 
flesje wijn. Ook voor de nieuwe voorzitter René een flesje als steun en veel succes met 
de vereniging. 
 
Tijdens de rondvraag wordt de vraag gesteld of het zinvol is om een inschrijfformulier  
voor nieuwe leden met Goirles Belang rond te sturen; waarschijnlijk niet. In december 
2021 hebben wij de wervingsfolder van KBO-Brabant huis-aan-huis verspreid  -  helaas 
zonder resultaat. 
Er zijn nog vier aanmeldingen om lid te worden van de Kunstkring. Op dit moment is het 
maximum aantal leden (30) bereikt, maar betrokkenen komen op de wachtlijst; 
binnenkort ontvangen zij van de secretaris de nodige informatie over de Kunstkring 
 
Er zijn geen verdere vragen/punten meer aan de orde dus sluit René formeel de 
algemene leden-/jaarvergadering 2022 met dank aan een ieder voor zijn/haar inbreng. 
 
Na de pauze is er een verhelderende lezing over Artrose door de dames Anne de Rooy 
en Chantal van Gestel van Fysiotherapie de Rooy – die door alle aanwezigen zeer werd 
gewaardeerd door de duidelijke uitleg. 
Daarna konden leden kennis maken met de nieuwe en afscheid nemen van de 
vertrekkende bestuursleden onder het genot van een drankje en een hapje. 
 
 


